

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

29th April, 2019

Circular No.18071A

Dear Parents/ Guardians,

Feast Day of St John Baptist De La Salle (for S1 only)

Our school is going to celebrate the Feast Day of St John Baptist De La Salle, the Founder of Lasallian Education Institutions and the Patron Saint of all Teachers on 9th May, 2019 (Thu). Events include a morning prayer, the Feast Day Mass and a staff function with a school holiday on 10th May, 2019 (Fri). The Feast Day Mass will be held at La Salle Primary School and students will visit La Salle College after the Mass. Details are as follows:

7:55 am – 8:20 am:	Morning Prayer
8:20 am – 9:00 am:	Normal lesson
9:00 am – 12:15 pm:	Feast Day Mass at La Salle Primary School and Visit to La Salle College (Coach service will be arranged for students from the school to La Salle Primary School)

A staff function will be held in the afternoon and there will be no afternoon classes on 9th May, 2019 (Thu). Students will be dismissed at 12:15 pm in La Salle College. Please advise your son/ward to make good use of the time and prepare well for the final examination.

Please complete the reply slip and return it to the form teacher by 2nd May, 2019. For enquiries, please contact the school office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



Reply Slip (Circular No. 18071A)

I, the parent/guardian of _____ (student's name) (class No. ___) of Class ____, acknowledge the receipt of the circular regarding Feast Day of St John Baptist De La Salle (for S1 only).

Parent's/ Guardian's Signature: _____

Parent's/ Guardian's Name and contact number: _____

Date: _____

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL: 27118175
FAX: 27621550

通告編號：18071A

敬啟者：

聖若翰喇沙日(中一級適用)

聖若翰喇沙為喇沙會創辦人及全球天主教教師的主保。本校將於二〇一九年五月九日(星期四)慶祝「聖若翰喇沙日」。內容包括早禱、彌撒及教職員活動。二〇一九年五月十日(星期五)為學校假期。「聖若翰喇沙日」彌撒將於喇沙小學舉行，彌撒後學生將參觀喇沙書院。詳情如下：

上午七時五十五分至八時二十分	早禱
上午八時二十分至九時	課堂
上午九時至下午十二時十五分	「聖若翰喇沙日」彌撒 (於喇沙小學舉行) 及 參觀喇沙書院 (學校將安排旅遊巴士接載學生前往喇沙小學)

本校將於二〇一九年五月九日(星期四)下午舉行「聖若翰喇沙日」教職員活動，下午課堂將暫停。當日放學時間為下午十二時十五分，參觀後學生將於喇沙書院解散。敬希鼓勵 貴子弟善用時間溫習，預備終期考試。

請填妥回條，並囑咐 貴子弟於二〇一九年五月二日或之前交回班主任。如有查詢，請致電 2711 8175 與校務處職員聯絡。

此致
中一級家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

二〇一九年四月二十九日